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 Protokół nr 34/21 
Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 20 września 2021 r. 

Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska dokonała otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), 
stwierdzenia prawomocności obrad i powitania zaproszonych gości: 

1. Paweł Masełko, starosta powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego; 
2. Jarosław Kończyło, dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespół Opieki Zdrowotnej  

w Kędzierzynie-Koźlu; 
3. Teresa Bączkowska, prezes Zarządu Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

Ziemi Kozielskiej;  
4. Lidia Śliwińska-Kraus, przewodnicząca Polskiego Związku Emerytów i Rencistów; 
5. Emilia Szychniewicz, wiceprezes Zarządu Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

6. Sabina Nowosielska, prezydent miasta Kędzierzyn-Koźle; 
7. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla; 
8.  Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 
9. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu;  
10. Beata Wilpert, kierownik referatu Wydziału Finansowego w Kędzierzynie Koźlu; 
11. Anna Brągiel, dyrektor Środowiskowy Dom Samopomocy "Promyczek" w Kędzierzynie 

Koźlu; 
12. Mikołaj Miścicki, radca prawny Urzędu Miasta w Kędzierzynie Koźlu, 
13. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu. 
 

Obrady rozpoczęto 20 września 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:44 tego samego 
dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 6 członków 
komisji (obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. 
protokołu). Radny Marek Piasecki oraz radna Elżbieta Kozakiewicz byli nieobecni. 
Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są prawomocne. Posiedzenie odbyło się w 
sali obrad Urzędu Miasta pokój 229.  

Obecni: 

1. Hanna Białas 
2. Grażyna Filipowicz  
3. Elżbieta Kozakiewicz 
4. Małgorzata Lipczyńska 
5. Halina Mińczuk 
6. Ewa Odulińska 
7. Marek Piasecki 
8. Sławomir Wołkowiecki 

 

 

 



2 
 

I cześć posiedzenia. 

Podjęcie dyskusji w zakresie polityki senioralnej. 

Paweł Masełko Starosta Powiatu poinformował, że demografia Kędzierzyna-Koźla się zmienia, 
społeczeństwo starzeje się, brakuje Zakładu Opiekuńczo Leczniczego, budowa ZOL-u jest 
zadaniem priorytetowym, lecz działa w takich ramach finansowych, że ciężko wskazać w jakiej 
perspektywie czasowej nastąpi realizacja tego zadania.  

Zachęcał seniorów oraz wszystkich  niezaszczepionych do szczepienia. Wskazał, że działają 
punkty w przychodni na ul. Roosevelta, w przychodni przy ul. Harcerskiej oraz punkty mobilne.  

Jarosław Kończyło Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespół Opieki Zdrowotnej  
w Kędzierzynie-Koźlu poinformował, o trudnej sytuacji szpitala z zeszłego roku lecz poradnie 
specjalistyczne ciągle działały. . Dodał, że szpital w Kędzierzynie-Koźlu działa bardzo dobrze. 
Liczą, że ilość osób chorujących będzie niska i będą w zaopiekowani przez szpital tymczasowy. 
W Polsce liczba podmiotów medycznych jest nieproporcjonalnie duża do ilości lekarzy. 
Poinformował, że w zwiększyła się liczba przyjęć do poradni oraz szpitala. W zeszłym roku 
szpital zatrudnił 15 pielęgniarek, dzięki czemu funkcjonuje na bardzo wysokim poziomie, 
stworzono nowe sale OIOM, sale operacyjne i  pracownie. Planuje się rozbudowę szpitala oraz 
zainstalowanie odnawialnych źródeł energii. W Kędzierzynie-Koźlu kadra ratowników 
medycznych zarabia lepiej niż ratownicy na ścianie wschodniej. Ciężko jest natomiast pozyskać 
lekarzy specjalistów z zakresu onkologii i reumatologii, niedawno został zatrudniony lekarz 
specjalista hematolog. Wskazał również na brak ZOL-u w naszym mieście. Obecnie  95 % osób 
chorujących są to osoby niezaszczepione. Niski próg wszczepialności jest w gminnych 
wiejskich. Kluczowy jest rozwój epidemii. Pomimo wszczepialności choroba nie odpuszcza.  

Wnioski i propozycje. 

1. Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska wskazała, że brakuje centralnego zarządzania 
służbą zdrowia, brakuje kadry lekarskiej i pielęgniarskiej. Po godzinie 15:00 nie 
wykorzystuje się sprzętu szpitalnego i kadry szpitalnej. Wskazała także na brak 
koronera na terenie powiatu. Dodała, że niepełnosprawność bądź choroba pojawia się 
nagle i wiele rodzin nie ma warunków bądź emocjalnie nie radzą sobie a bardzo by 
zaopiekować się  osobami starszymi lub niepełnosprawnymi, dlatego ZOL byłby bardzo 
potrzebny.  

2. Teresa Bączkowska Prezes Zarządu Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku 
Ziemi Kozielskiej wskazała, że jest trudny dostęp do lekarza reumatologa, 
endokrynologa. Brakuje Domu Seniora na terenie powiatu. 

3. Lidia Śliwińska-Kraus Przewodnicząca Polskiego Związku Emerytów i Rencistów 
wskazała problem z dojazdem na cmentarz w Koźlu linia nr 6, szczególnie w  
dniu 1 Listopada oraz dwa razy w tygodniu.  

4. Radny Sławomir Wołkowiecki poprosił, aby doposażyć i wyremontować odział 
pulmonologiczny. 

Zastępca prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że dla pacjentów nie wydolnych 
potrzebny jest ZOL, lecz pojawia się wiele problemów jak np. problem z pozyskaniem 
personelu medycznego. Tak jest w przypadku wybudowanego przez gminę hospicjum 
działające w zakresie CARITAS do otwarcia nie dochodzi ponieważ, brakuje personelu 
medycznego. Należy stworzyć warunki do tego, aby ludzie chcieli się uczyć i zostawać w kraju 
i być pracownikami medycznymi.  

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podziękowała za aktywne uczestnictwo w I części 
posiedzenia.  

Zakończenie pierwszej części posiedzenia. 
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Przerwa ok. 5 minut.  

II cześć posiedzenia 

Ad 4. 
Otwarcie drugiej części posiedzenia. 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska rozpoczęła obrady drugiej części posiedzenia.  
 
Ad 5. 
Wnioski do porządku obrad. 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że do wprowadzenia wpłynęły 
materiały:  

1) Wniosek o wyrażenie zgody na wynajęcie funkcjonariuszowi Straży Miejskiej lokalu 
służbowego z mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle na czas 1 roku w 
ramach trwania stosunku pracy,  zaproponowała omawiać ww. punkt jako punkt 9. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

DO WPROWADZENIA do porządku obrad wniosek o wyrażenie zgody na wynajęcie 
funkcjonariuszowi Straży Miejskiej lokalu służbowego z mieszkaniowego zasobu Gminy 
Kędzierzyn-Koźle na czas 1 roku w ramach trwania stosunku pracy, jako punkt 9.  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że do wprowadzenia wpłynął również 
materiał: 

2)  projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
zaproponowała omawiać ww. punkt jako punkt 7. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
DO WPROWADZENIA projekt uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-
Koźle, jako punkt 7.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
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porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie protokołu Nr 33 z dnia 23 sierpnia 2021 r.  
4. Ocena i realizacja budżetu za pierwsze półrocze 2021 r. – w zakresie działania komisji.  
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Opieki   

Wytchnieniowej w Gminie Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2023. 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia form, 

wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członkom ich najbliższej rodziny, 
zaproszonych do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

8. Analiza zasobów komunalnych Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
9. Opinia komisji do wniosku o wyrażenie zgody na wynajęcie funkcjonariuszowi Straży 

Miejskiej lokalu służbowego z mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle na czas 
1 roku w ramach trwania stosunku pracy, 

10. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu na czas nieoznaczony z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu na czas 
nieoznaczony (PMS.7140.2.15.2020). 

11. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu na czas nieoznaczony z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu na czas 
nieoznaczony (PMS.7140.2.17.2020). 

12. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.21.2011). 

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski(propozycje zadań komisji do budżetu miasta na rok 2022). 
14. Zakończenie drugiej części obrad.  
 

Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 33 z dnia 23 sierpnia 2021 r.  
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że projekt 
protokołu został przesłany radnym na pocztę elektroniczną, na portal esesja oraz znajduje się 
na sali obrad. Nikt nie zgłasił uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. 
protokołu. Wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół przez 
głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 33 z dnia 23 sierpnia 2021 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
 
Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 33/21.  
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Ad 4. 
Ocena i realizacja budżetu za pierwsze półrocze 2021 r. w zakresie działania komisji.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 
przekazano komplet dokumentów, zostały zamieszczone na portalu esesja oraz w informatorze 
portalu esesja. Otworzyła dyskusję, nikt nie głosił się do dyskusji, przewodnicza poddała pod 
głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Ocena i realizacja budżetu za pierwsze półrocze 2021 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” udzieliła pozytywnej opinii realizacji 
budżetu za pierwsze półrocze 2021 r. w zakresie działania komisji. 
 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Opieki   
Wytchnieniowej w Gminie Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2023  (projekt uchwały stanowi 
załącznik do  nin. protokołu) 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 
przekazano komplet dokumentów, zostały zamieszczone na portalu esesja, otworzyła dyskusję, 
nikt nie głosił się do dyskusji, przewodnicza poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Opieki 
Wytchnieniowej w Gminie Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 

 

 

 



6 
 

Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia form, 
wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członkom ich najbliższej 
rodziny, zaproszonych do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle (projekt 
uchwały stanowi załącznik do  nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 
przekazano komplet dokumentów, zostały zamieszczone na portalu esesja,  
Zastępca prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że w ww. projekcie uchwały 
wprowadza się zmianę polegająca na pomocy repatriantowi pomimo, że jeszcze nie przekroczył 
granicy. Zmiana polega na tym aby uruchomić już środki finansowe na wykonanie tłumaczeń. 
Praktyka pokazała że należy działać przed przyjazdem osoby.   
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, nikt nie głosił 
się do dyskusji, przewodnicza poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia form, wysokości 
i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członkom ich najbliższej rodziny, 
zaproszonych do osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle..  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 

Ad 7. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle (projekt 
uchwały stanowi załącznik do  nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 
przekazano komplet dokumentów, zostały zamieszczone na portalu esesja, otworzyła dyskusję, 
nikt nie głosił się do dyskusji, przewodnicząca poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle, j.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
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Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 

Ad 8. 

Analiza zasobów komunalnych Gminy Kędzierzyn-Koźle (analiza stanowi załącznik do  
nin. protokołu). 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 
przekazano komplet dokumentów, zostały przesłane radnym oraz zamieszczone na portalu 
esesja, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, przewodnicząca poinformowała, że 
komisja zapoznała się i przyjęła ww. analizę. 
 
Ad 9. 
Opinia komisji do wniosku o wyrażenie zgody na wynajęcie funkcjonariuszowi Straży 
Miejskiej lokalu służbowego z mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle na czas 
1 roku w ramach trwania stosunku pracy (wniosek stanowi załącznik do  nin. protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 
przekazano komplet dokumentów, wniosek jest ponownie przedstawiony komisji, 
uszczegółowiony o wiele danych, został zamieszczone na portalu esesja, otworzyła dyskusję. 
 
Radny Sławomir Wołkowiecki poprosił o szczegółowe informacje dot. pracownika.  
 
Komendant Straży Miejskiej Aleksy Ptaszyński wyjaśnił, że wniosek dot. wieloletniego 
pracownika Straży Miejskiej, przeszedł wszystkie szczeble i szkolenia, aż do starszego 
inspektora, wykazuje się szczególnym zaangażowaniem w realizowanie powierzonych 
obowiązków służbowych, osiąga ponad przeciętne wyniki w pracy, czego przykładem jest 
nagroda udzielona przez prezydenta RP za szczególne zaangażowanie w ratowanie życia 
ludzkiego. Poinformował, że od trzech lat wszystkie nabory do Straży Miejskiej rekrutacyjne 
zakończone wyborem kandydata, po czasie próbnym wszystkie osoby rozwiązały stosunek 
pracy, albo odeszły z pracy lub  nie chcą podjąć nawet próby szkolenia. Koszt całkowity 
szkolenia, kursu, wyposażenia i umundurowania go przed podjęciem pracy na strażnika 
miejskiego, wynosi 10 tys. zł. Obecnie zabezpieczają się przepisami, że po zakończeniu pracy 
będą musieli przed upływem trzech lat proporcjonalnie ponosić koszty szkolenia i 
umundurowania, gdyż zjawisko niekorzystnie wpływa na nasze finanse. Pracownik zwrócił się 
z prośbą o pomoc w jego trudnej sytuacji życiowej i przydzielenie mieszkania na okres jednego 
roku. Aby nie zerwał stosunku pracy.  Prosi komisję o udzielenie pomocy ważnemu 
pracownikowi. 
 
Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał o koszt przeszkolenia pracownika Straży Miejskiej. 
 
Komendant Straży Miejskiej Aleksy Ptaszyński wyjaśnił, że koszt całkowity szkolenia, kursu, 
wyposażenia i umundurowania go przed podjęciem pracy na strażnika miejskiego, wynosi 10 
tys. zł. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wyrażenie zgody na wynajęcie funkcjonariuszowi Straży Miejskiej lokalu 
służbowego z mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle na czas 1 roku w ramach 
trwania stosunku pracy,.  
Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 6 głosów ,,za” zaopiniowała  
ww. wniosek. 

Ad 12. 
Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu na czas nieoznaczony z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
na czas nieoznaczony (PMS.7140.2.15.2020) (wniosek stanowi załącznik do  nin. protokołu) 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 
przekazano komplet dokumentów, zostały zamieszczone na portalu esesja, otworzyła dyskusję, 
nikt nie głosił się do dyskusji, przewodnicząca poddała pod głosowanie: 
Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu na czas nieoznaczony z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu na czas 
nieoznaczony (PMS.7140.2.15.2020). 
Głosowano w sprawie: 
Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu na czas nieoznaczony z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu na czas 
nieoznaczony (PMS.7140.2.15.2020)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 6 głosów ,,za” zaopiniowała  
ww. wniosek. 
 

Ad 13. 
Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu na czas nieoznaczony z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
na czas nieoznaczony (PMS.7140.2.17.2020) (wniosek stanowi załącznik do  nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 
przekazano komplet dokumentów, zostały zamieszczone na portalu esesja, otworzyła dyskusję, 
nikt nie głosił się do dyskusji, przewodnicząca poddała pod głosowanie: 
Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu na czas nieoznaczony z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
na czas nieoznaczony (PMS.7140.2.17.2020). 
Głosowano w sprawie: 
Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu na czas nieoznaczony z pominięciem innych 
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osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu na czas 
nieoznaczony (PMS.7140.2.17.2020)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Hanna Białas, Halina Mińczuk 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 4 głosy ,,za”, 2 głosy ,,wstrzymujące  się” 
pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
 

Ad 14. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.21.2011) (wniosek 
stanowi załącznik do  nin. protokołu). 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji 
przekazano komplet dokumentów, zostały zamieszczone na portalu esesja, otworzyła dyskusję, 
nikt nie głosił się do dyskusji, przewodnicząca poddała pod głosowanie: 
 
Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.21.2011). 
Głosowano w sprawie: 
Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.21.2011)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 6 głosów ,,za” zaopiniowała  
ww. wniosek 
 
Ad 15. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski (propozycje zadań komisji do budżetu miasta na rok 
2022). 
Kolejny termin został ustalony na 18 października 2021 r.  
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Ad 16. 
Zakończenie drugiej części obrad.  
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w obradach i o godz. 18:44 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych.  
 
Protokołowała A. Dworaczek 

 
 

       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

           Ewa Odulińska (-) 

 


